

Dear Sir/Madam,

**Control of Cannabidiol (“CBD”) in Hong Kong  
under the Dangerous Drugs Ordinance (Chapter 134, Laws of Hong  
Kong)**

We would like to draw your attention that **cannabidiol (“CBD”) will be listed as a dangerous drug** under the control of the Dangerous Drugs Ordinance (Chapter 134, Laws of Hong Kong) (“DDO”) in Hong Kong **commencing from 1 February 2023**.

2. Upon the commencement of the legislation, possession and consumption of CBD in contravention of DDO in Hong Kong will be subject to a maximum penalty of seven years' imprisonment and a fine of \$1 million. Trafficking and illicit manufacturing of CBD are liable to a maximum penalty of life imprisonment and a fine of \$5 million.

3. For further details on the control of CBD, please visit the webpage of the Narcotics Division of Security Bureau at <https://www.nd.gov.hk/en/CBD.html>.

Narcotics Division  
Security Bureau

敬啟者：

**根據《危險藥物條例》（香港法例第 134 章）  
管制大麻二酚（CBD）**

請留意大麻二酚（CBD）將於 **2023 年 2 月 1 日**起在香港被列為**危險藥物**，受《危險藥物條例》（香港法例第 134 章）管制。

2. 當法例生效後，在違反《危險藥物條例》的情況下管有和服用 CBD，最高可被判監禁 7 年及罰款 100 萬元。販運及非法製造 CBD，則最高可被判終身監禁及罰款 500 萬元。

3. 有關管制 CBD 的詳情，請瀏覽保安局禁毒處網頁（<https://www.nd.gov.hk/tc/CBD.html>）。

保安局禁毒處